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Sindicatura va decidir, durant 
la reunió d’ahir al matí, ad-
metre a tràmit parlamentari 
diversos projectes de llei i con-
venis internacionals que els 
grups parlamentaris podran 
esmenar a partir del setembre, 
quan s’iniciï el pròxim període 
de sessions. El projecte que se-
gueix el seu curs és el relatiu 
a la societat concessionària del 
Centre de Tractament de Resi-
dus d’Andorra SA (CTRASA), 
que té com a finalitat l’adqui-
sició de les accions necessàries 

de CTRASA perquè el Govern 
pugui obtenir el control de les 
instal·lacions. Actualment la 
participació pública en aques-
ta societat és del 49 per cent, ja 
que el 15 per cent de l’acciona-
riat és de l’executiu i el 34 per 
cent restant és de FEDA. 

D’altra banda, també ha en-
trat a tràmit parlamentari el 
projecte de llei de crèdit extra-
ordinari de 600.000 euros per 
finançar les indemnitzacions 
als deu afectats per hepatitis C, 
que es van contagiar abans de 
l’any 1991 a l’Hospital Nostra 
Senyora de Meritxell. 

CONVENI PENAL 
Ja en el terreny de les relacions 
amb Europa, el Govern ha pre-
sentat la modificació de l’article 
409 de la Llei qualificada del 
Codi Penal per poder procedir 
a la proposta d’aprovació de la 
ratificació del Conveni penal 
sobre la corrupció del Consell 
d’Europa, proposta que també 
s’ha entrat a tràmit parlamen-
tari. A l’últim, Sindicatura pu-
blicarà l’acord entre Andorra i 
la República Portuguesa sobre 
el reconeixement mutu i l’ho-
mologació dels permisos de 
conduir. 

Sindicatura admet a tràmit 
diversos projectes de llei

REdACCIó 
AndorrA lA VellA

conSell general 
eduArd losillA

El pròxim període de sessions serà molt intens. 

La plataforma d’entitats que 
formen el Grup Rocafort, l’As-
sociació per a la Defensa de la 
Natura (ADN) i l’Associació 
per a la Protecció dels Animals, 
les Plantes i el Medi Ambient 
(APAPMA), entregaran avui al 
Govern les prop de mil signa-
tures que han recollit en contra 
del nou vial de Sant Julià que 
va projectar l’executiu i que 
ara com ara sembla molt difícil 
d’aturar en vista de les darreres 
declaracions del ministre d’Ur-
banisme i Ordenament Territo-
rial, Xavier Jordana. 

De fet, el portaveu de l’APAP-
MA, Miquel Bru, es va mos-
trar molest per les paraules de 
Jordana que confirmaven que 
el Govern mantindria el traçat 
previst. I és que Bru va recordar 
que durant la reunió que van 
celebrar amb Jordana divendres 
passat “li vam exposar el nostre 
punt de vista i es va comprome-
tre a comunicar les nostres in-
quietuds al consell de ministres, 
i ara es contradiu i diu que no hi 
ha res a canviar”. En suma, Bru 
va qualificar l’actitud del titular 
d’Urbanisme i Ordenament Ter-
ritorial d’“irònica”. 

Tot i que és molt improbable 

que el Consell General es pugui 
pronunciar sobre un projecte que 
ja està pressupostat i que demà 
es licitarà durant la sessió de 
consell de ministres, el portaveu 
de l’APAPMA espera que el Go-
vern reconsideri la proposta al-
ternativa del Grup Rocafort, que 
consisteix en la creació d’un únic 
túnel per minimitzar l’impacte 
mediambiental que provocarà 
la construcció dels dos túnels i 
del vial ràpid. Una proposta que 
té “l’aval suficient, que són les 
signatures que entregarem que 
signifiquen que tenim la raó”, se-
gons va assegurar Bru. 

Des de l’associació ecologis-
ta també van negar que la seva 
proposta pugui comportar un 
perill d’aïllament per a la par-
ròquia i perjudicar els establi-

ments comercials i hotelers de 
la zona. Prova d’això és que “els 
mateixos comerciants ens han 
donat suport”, va puntualitzar 
Bru. D’aquesta manera, el por-
taveu de l’APAPMA també va 
titllar d’“insostenibles” les de-
claracions del cònsol major de 
la parròquia, Josep Pintat, i va 
concloure que “les nostres argu-
mentacions són irrefutables”.   

Per la seva banda, Anna 
Gabriel, integrant de la platafor-
ma, va indicar que durant aques-
tes setmanes entrants intentaran 
reunir-se amb el màxim nombre 

de consellers generals possible 
per poder aturar el projecte. 

REuNIó Amb bARtumEu
De moment, i amb la volun-
tat de convèncer el Consell 
General que el projecte actu-
al no és el més òptim per a la 
parròquia, l’APAPMA, en re-
presentació de tota la platafor-
ma, es va reunir ahir a la tar-
da amb el president del grup 
parlamentari socialdemòcrata, 
Jaume Bartumeu. Després de 
la trobada, el cap de l’oposició 
va explicar que la preocupa-

ció del Grup Rocafort és lògi-
ca tenint en compte “el doble 
llenguatge de Xavier Jordana”. 
Malgrat indicar que l’obra del 
vial de Sant Julià “es deriva 
d’un pressupost que nosaltres 
no hem votat”, el president 
del grup parlamentari social-
demòcrata es va comprometre 
amb l’entitat ecologista a estu-
diar minuciosament el projecte 
que el consell de ministres li-
citarà demà. Així, Bartumeu va 
advertir que tindran molt en 
compte l’estudi mediambiental 
que l’acompanyarà. 

m. b. 
sAnt julià de lòriA  

mArc roVirA 

El projecte alternatiu del vial ràpid va centrar la reunió d’ahir. 

El Grup Rocafort entrega avui les  
signatures en contra del nou vial 
La plataforma es mostra molesta per les “contradiccions” de Xavier Jordana

ordenament territorial 

> “li vam exposar el 
nostre punt de vista 
[...] i ara diu que no 
hi ha res a canviar”

> “l’aval suficient 
són les signatures, 
que signifiquen que 
tenim la raó”


